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Protokoll Styrelsemöte 
 

 
SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION 

Järvavägen 7  
170 79 Solna  
www.sfrk.nu 
 

2024-00-00 18.00-19.00  
Plats: Gröna Ridhuset 
 

Närvarande: 
Tilda Moodysson (Ordförande)  
Martin Viksten 
Lema Adam 
Judit Andersson 
Astrid Gerhart 
Rebecka Bonnevier 
Astrid Drugge (digitalt) 
Ebba Drugge (digitalt)  
Irma Oldenvi (digitalt) 

Ej Närvarande: 
 

  

 
 
§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Tilda förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Martin valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 
§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Föredragningslistan godkändes.  
 
§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Alla är publicerade.  
 
§ 5 EKONOMI 
Vi har fått en budget från stora styrelsen som ligger på 10 000 kr, som vi kan använda fritt så 

länge alla i USEK är överens om var pengarna går till. Överskrider vi gränsen kan vi 
be om mer pengar.  

För övrigt ser det bra ut.  
 
§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN 
Vi ändrar en regel, nu behöver man inte baka något extra om man var ansvarig förra gången 

och ska rida. Utan det räcker med att man bakar ett extra stort bakverk.  
Vi letar fram elvispen och märker visparna   
Lema gör ett inlägg där man kan länka till bra recept som säljer bra.  

http://www.sfrk.nu
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Rebecka skriver ett inlägg om den nya infon.  
 
§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN 
Tilda kollar efter mötet om vi fått svar från ridskolan kring datum och aktiviteter för 

påsklovsaktiviteter och Judit fixar anmälan och reklam.  
Vi i stallet går bra, de ska ändra tid för träffar 
Vi fortsätter med pluggstuga, och Lema och Rebecka ansvara över det 
 
 
§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR 
Intresset är inte så stort för käpphästreportaget, så vi avvaktar med.  
Vi kan gå in på J1 och J2 lektioner och presentera oss, för att barnen ska få bättre koll på oss. 

Vi tar även ett nytt gruppfoto nästa styrelsemöte (6/5), den bilden printar vi ut med 
namn på och sätter upp för att barnen ska få bättre koll på oss 

Vi kanske ska införskaffa matchande jackor/västar där det exempelvis står namn och USEK 
SFRK. Man kan exempelvis kolla med Hööks och se om de vill sponsra oss, i utbyte 
kan vi göra lite reklam för dem. Tilda kollar runt.  

Vi har fått mail om att hoppa käpphästar på lite olika skolor för att ungar ska få prova på 
olika sporter, men det är inget vi är intresserade av i nuläget.  

 
§ 9 KOMMANDE MÖTEN 
Nästa styrelsemöte bli 6/5  
 
§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 
Inläggen i cafeterians Facebook grupp 
Anmälan och reklam till våra påsklovsaktiviteter 
 
§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE 
Tilda förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 

 
Rebecka Bonnevier 
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Justeras: 
 

 
 

 

                 
                                                        

Tilda Moodysson              Martin Viksten 
Ordförande    Justeringsperson 


